
Z Á P I S 
 

z 9. zasedání Zastupitelstva MČ Praha–Kunratice 

 
Datum konání:    18. 12. 2023 

Řízení:      Ing. Lenka Alinčová  

Přítomni:     10 členů Zastupitelstva MČ 

      dle prezenční listiny               

                                                                                                             

Omluveni:     Ing. Svobodová 

        

Neomluveni:     0 

 

Ověřovatelé zápisu vč. usnesení              Petra Hilmarová 

z minulého zasedání zastupitelstva:   Milan Matoušek  

ověřili zápis vč. usnesení bez připomínek  

 

Ověřovatelé zápisu z dnešního  Petra Hilmarová  

zasedání zastupitelstva:   Milan Matoušek 

 

Návrhový výbor    Ing. Ondřej Nováček 

 Mgr. Kateřina Linková 

 Petr Mozola 

 

Zapisovatelka: Lucie Nejedlá 

 

Zasedání zastupitelstva zahájila starostka MČ Praha-Kunratice Ing. Alinčová v 18.00 hod (dále 

jen „předsedající“). Po přivítání přítomných členů zastupitelstva konstatovala, že Zastupitelstvo je 

usnášeníschopné (počet přítomných členů Zastupitelstva 10) a dále konstatovala, že Zápis včetně 

Usnesení z 8. zasedání zastupitelstva ze dne 27. 11. 2023 byl ověřovateli Petrou Hilmarovou a 

Milanem Matouškem ověřen. 

 

Poté předsedající předložila návrh na složení návrhového výboru následovně:  

      Ing. Ondřej Nováček 

 Mgr. Kateřina Linková 

 Petr Mozola 

 

Předsedající se přítomných zastupitelů dotázala, zda nemají jiný návrh. Nikdo nepodal žádný 

jiný návrh. O  návrhu dala hlasovat. 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

 

Dále předložila návrh na ověřovatele zápisu z dnešního zasedání následovně: 

 Petra Hilmarová 

 Milan Matoušek 

 

Předsedající se přítomných zastupitelů dotázala, zda nemají nějaký návrh na doplnění programu 

jednání. Vzhledem k tomu, že nikdo nepodal žádný pozměňující či doplňující návrh programu 

předsedající předložila návrh programu, který obdrželi všichni zastupitelé podle jednacího řádu 7 

dní před jednáním zastupitelstva, a dala o návrhu programu hlasovat. 
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Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

 

Návrh byl přijat. 

 

Zapisovatelkou předsedající jmenovala paní Lucii Nejedlou. 

 

Program byl schválen. 

Předsedající poté pověřila vedením zastupitelstva Ivana Hýžu, dále jen Předsedající. 

 

Program: 

1. Změny a úpravy rozpočtu 2023 

2. Návrh rozpočtu neinvestičního příspěvku MČ roku 2024 pro Základní školu 

Kunratice 

3. Návrh rozpočtu Základní školy Kunratice na rok 2024 a Návrh rozpočtu 

doplňkové činnosti ZŠ na rok 2024 

4. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu Základní školy Kunratice na období 

let 2025-2026 

5. Návrh rozpočtu neinvestičního příspěvku MČ roku 2024 pro Mateřskou 

školu 

6. Návrh rozpočtu Mateřské školy Kunratice na rok 2024 

7. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu Mateřské školy Kunratice na 

období let 2025-2026 

8. Návrh rozpočtu MČ Praha-Kunratice na rok 2024 

9. Návrh finančního plánu hospodářské činnosti MČ Praha Kunratice pro rok 

2024 

10.  Návrh střednědobého výhledu rozpočtu MČ Praha Kunratice na období let 

2025-2029 

11.  Návrh na uzavření pracovněprávního vztahu s členem zastupitelstva 

12.  Změna Územního plánu na pozemcích parc. č. 1122/ 1 a 1122/2 

13. Dodatek č. 1 ke Smlouvě o spolupráci-darování finančních prostředků a 

nefinančního plnění č. 22 022 000 

14. Námitka ke změně č. 3057/10 vlny 10 ÚP SÚ HMP 

15. Dotazy, připomínky, podněty 

 

 
K bodu 1a 

Změny a úpravy rozpočtu 2023 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

  Petr Mozola, předseda finančního výboru 

 

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  
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Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné připomínky, dotazy ani námitky, předsedající diskuzi 

uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný pozměňující 

návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

K bodu 1b 

Změny a úpravy rozpočtu 2023 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

  Petr Mozola, předseda finančního výboru 

 

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné připomínky, dotazy ani námitky, předsedající diskuzi 

uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný pozměňující 

návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 
 

K bodu 2 

Návrh rozpočtu neinvestičního příspěvku MČ roku 2024 pro Základní školu Kunratice 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

  Petr Mozola, předseda finančního výboru 

 

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné připomínky, dotazy ani námitky, předsedající diskuzi 

uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný pozměňující 

návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 
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K bodu 3 

Návrh rozpočtu Základní školy Kunratice na rok 2024 a Návrh rozpočtu doplňkové činnosti ZŠ 

na rok 2024 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ    

Petr Mozola, předseda finančního výboru 

 

Ing. Alinčová  zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi. 

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné připomínky, dotazy ani námitky, předsedající diskuzi 

uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný pozměňující 

návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 
K bodu 4 

Návrh střednědobého výhledu rozpočtu Základní školy Kunratice na období let 2025-2026 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ    

Petr Mozola, předseda finančního výboru 

     

   

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

K bodu 5 

Návrh rozpočtu neinvestičního příspěvku MČ roku 2024 pro Mateřskou školu 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ    

Petr Mozola, předseda finančního výboru 

 

Ing. Alinčová  zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  
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Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi. 

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné připomínky, dotazy ani námitky, předsedající diskuzi 

uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný pozměňující 

návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 
K bodu 6 

Návrh rozpočtu Mateřské školy Kunratice na rok 2024 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ    

Petr Mozola, předseda finančního výboru 

 

Ing. Alinčová  zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi. 

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 
K bodu 7 

Návrh střednědobého výhledu rozpočtu Mateřské školy Kunratice na období let 2025-2026 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ    

Petr Mozola, předseda finančního výboru 

 

Ing. Alinčová  zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi. 

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné připomínky, dotazy ani námitky, předsedající diskuzi 

uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný pozměňující 

návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 
K bodu 8 

Návrh rozpočtu MČ Praha-Kunratice na rok 2024 
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Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ    

Petr Mozola, předseda finančního výboru 

     

   

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

K bodu 9 

Návrh finančního plánu hospodářské činnosti MČ Praha Kunratice pro rok 2024 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ    

Petr Mozola, předseda finančního výboru 

     

   

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

K bodu 10 

Návrh střednědobého výhledu rozpočtu MČ Praha Kunratice na období let 2025-2029 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ    

Petr Mozola, předseda finančního výboru 

 



Zápis z 9. zasedání Zastupitelstva MČ Praha – Kunratice z 18. 12. 2023 

 

 

Strana 7 (celkem 9) 

Ing. Alinčová  zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi. 

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné připomínky, dotazy ani námitky, předsedající diskuzi 

uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný pozměňující 

návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

K bodu 11 

Návrh na uzavření pracovněprávního vztahu s členem zastupitelstva 

 
Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

   

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat. 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

K bodu 12 

Změna Územního plánu na pozemcích parc. č. 1122/ 1 a 1122/2 

 
Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

   

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat. 
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Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

K bodu 13 

Dodatek č. 1 ke Smlouvě o spolupráci-darování finančních prostředků a nefinančního plnění č. 

22 022 000 

 
Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

   

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

K bodu 14 

Námitka ke změně č. 3057/10 vlny 10 ÚP SÚ HMP 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

   

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Předsedající se v 19.00 hod omluvil a předal slovo Ing. Alinčové, poté opustil zasedání ZMČ. 

 

K bodu 15 

Dotazy, připomínky, podněty 
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Z řad veřejnosti padl dotaz na projektovou dokumentaci na plánovanou cyklotrasu-cyklostezku 

Od Kunratické spojky po Dolnomlýnský rybník. Stav dokumentace vysvětlil místostarosta Ing. 

Ondřej Nováček. 

Z řad veřejnosti byla vznesena stížnost na neuspokojený stav údržby Kunratického lesa. Ing. 

Alinčová vysvětlila, že MČ Praha-Kunratice nemá přímý vliv na správu Kunratického lesa, který 

spravuje vlastník lesa hl. m. Praha prostřednictvím své organizace Lesy hl. m. Prahy. MČ s nimi 

stav lesa konzultuje, ale je zde problém klimatických změn (velká sucha), šíření neznámých 

chorob (v současné době plošné napadení jasanů houbou chalara fraxinera a silný výskyt kůrovce-

muselo být vykáceno několik tisíc smrků). Dále oznámila, že si od správce lesa vyžádá 

harmonogram nových výsadeb. 

Obyvatel sídliště Zelené údolí vyjádřil nespokojenost s umístěním kontejnerů na tříděný odpad 

v ulici Za Valem, nejvíce však s kontejnerem na sklo, který způsobuje velký hluk. Ing. Alinčová 

vysvětlila, že na začátku r. 2024 bude svoláno jednání zástupců SVJ z okolí kontejnerů, kde bude 

hledán kompromis, protože umístění kontejnerů při ulici Za Valem má také své stoupence. 

V úvahu připadá přemístění kontejneru na sklo ke kontejnerům vedle IKEM. Mgr. Doležilová 

vysvětlila, že také bydlí v blízkosti kontejnerů. Jejich umístění jí nevadí. Sama bydlí v domě, kde 

nádoby na tříděný odpad jsou umístěny přímo v domě, ale také to není ideální řešení. Je zde rovněž 

hluk a nepořádek. 

Vzhledem k tomu, že již nepadly žádné dotazy, starostka popřála všem krásné vánoční svátky a 

ukončila jednání zastupitelstva. 

 

 

 

 

Ověřovatelé:  Petra Hilmarová. ................................................. 

 

 

   Milan Matoušek ...................................................... 

 
 

 
 

Ing. Lenka Alinčová 

Starostka MČ Praha-Kunratice 

 

zápis vyhotoven dne:  21.12.2023  


